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ZAPISNIK 1. IZREDNE SEJE SVETA STARŠEV 

OŠ FRANCA ROZMANA – STANETA MARIBOR 

 

Seja Sveta staršev je potekala v četrtek, 10. novembra 2022, v šolski jedilnici. Pričela se je 

ob 17.00 uri. 

Prisotni člani Sveta staršev: Prisotnost članov Sveta staršev je razvidna iz liste prisotnosti, ki 

je priloga tega zapisnika (PRILOGA 1).   

Prisotnih je bilo 21 članov Sveta staršev, ugotovi se sklepčnost Sveta staršev.  

Ostali prisotni: Petra Kapun 

Opravičili so se:  

- Ga. Maja Habjanič 

- Ga. Mojca Simonič 

- G. Klavdij Logožar 

- Ga. Vesna Račel 

- Ga. Karmen Poplas Juvan 

- Ga. Manja Zemljič 

Dnevni red: 

- Oblikovanje mnenja o kandidatki za ravnateljico 
  

Predsednica ga. Meta Kaker pozdravi prisotne člane. Pove, da smo se zbrali, ker smo bili s 

strani Sveta šole pozvani, da oblikujemo in mu posredujemo obrazloženo mnenje Sveta 

staršev glede kandidatke za ravnateljico šole, ga. Katjo Pregl. Na kratko pojasni postopek 

imenovanja ravnatelja, ki ga vodi Svet šole. Doda, da predstavitve kandidatov ni bilo, ker je 

bila popolna samo ena prijava na razpisano mesto in sicer od ga. Katje Pregl, ki je tudi trenutna 

ravnateljica oz. v.d. ravnateljice šole. Dokazila o izpolnjevanju razpisnih pogojev prijavljene 

kandidatke so bila na vpogled v tajništvu šole, na današnji seji pa so prav tako na vpogled. 

Tudi program dela kandidatke je bil na voljo na vpogled v tajništvu šole, danes pa zaokroži 

med prisotnimi člani na seji.  

Ga. predsednica predlaga razpravo in nato oblikovanje in sprejem mnenja o kandidatki z 

obrazložitvijo.  

 

Ga. Barbara Jecelj pove, da ga. Katji Pregl poda pozitivno mnenje.  

Nekaterim staršem se poraja vprašanje ali bi bilo potrebno predhodno posvetovanje v razredu, 

katerega predstavniki so. Prisotni člani povedo, da je praksa različna, nekateri se posvetujejo, 

nekateri smatrajo, da bi se starši obrnili nanje, kolikor bi bile težave, nekateri pa so mnenja, da 

se starši niti ne želijo aktivno vključevati v zadeve šole in so imeli v preteklosti slabe odzive  
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staršev na pobude oz. vprašanja, ki so jim bila posredovana. Predsednica zaključi, da glede 

na to, da smo bili s strani staršev izvoljeni kot predstavniki v Svetu staršev, imamo pooblastilo, 

da na Svetu staršev izražamo stališča.  

G. Emil Juvan vpraša, zakaj program ni bil poslan iz tajništva po mailu in da bi želel več časa, 

da poglobljeno pregleda program.  

Ga. predsednica odgovori, da ima vsak posameznik različno mnenje v zvezi s tem in da smo 

si med seboj različni. Meni, da je bilo na voljo dovolj časa, da smo se seznanili s programom 

dela kandidatke, ki skupaj obsega dve strani. Pove še, da njej osebno kot staršu otrok, ki 

obiskujejo to šolo, zadošča, da dobi vpogled kot starš, tudi sicer pa so starši z delom 

kandidatke, glede na to, da gre za ravnateljico oz. v.d. ravnateljice šole, že lahko seznanjeni. 

Na sejah Sveta staršev se odloča z večino prisotnih in na enak način bomo tudi oblikovali 

mnenje o kandidatki.  

G. Emil Juvan pove, da imajo starši različna mnenja in da ima zadržke, ker se ni uspel 

pogovoriti z vsemi starši iz svojega razreda.  

Svoja stališča podajo tudi drugi prisotni člani in sicer: 

- Verjetno je zelo težko debatirati o tem, ker mnenja vseh staršev ne bomo dobili. Težko je 

pridobiti relevantno mnenje vseh. 

- Zapis vizije dela ravnateljice, je bil na voljo na vpogled v tajništvu šole, kdor je želel, si je to 

lahko pogledal. 

- Glede na to, da so nam starši razreda podelili mesto predstavnika, pomeni, da nam zaupajo. 

Tukaj smo prisotni zato, da izrazimo svoje mnenje.   

G. Marko Rataj pove, da so na Svetu šole sklenili, da se dokumentacija ne bo pošiljala po 

mailu, ker vsebuje občutljive podatke in da bo na voljo na vpogled v tajništvu šole. Pove, da je 

strokovna komisija pregledala vloge s prijavami na razpis, ugotovili so, da sta prispeli dve vlogi, 

ena vloga ni bila popolna. Predstavitev tako ni bilo. Pove še, da zadeve na sejah Sveta šole 

sedaj potekajo normalno, so sklepčni, pripombe so, vendar se vse rešuje spoštljivo in brez 

zapletov.  

Ga. Nataša Pribožič pove, da je bilo stanje na Svetu šole lansko leto kaotično in je šlo čez vse 

meje. Da ste sedaj našli skupen jezik, je velik napredek.  

Ga. predsednica pove, da če nekih pripomb staršev nekega razreda ni, šteje da je vse v redu.  

G. Emil Juvan pove, da ni proti ravnateljici, ampak želi, da se realizirajo projekti in stvari, ki so 

v teku.  

Ga. predsednica pove da, si je sama lahko ustvarila mnenje. Tako kot lansko leto pa je zanjo 

ključnega pomena, kakšno je stališče učiteljev šole. Učitelji so duša in srce te šole, zato je po 

njeni oceni bistveno, kako se počutijo delavci šole. Pridobila je podatek, da tudi letos večina 

učiteljev izraža podporo ravnateljici in to njej zadošča, da ji tudi sama nameni pozitivno mnenje.  
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Ga. predsednica še doda, da iz programa kandidatke tudi izhaja, da se bo v bodočem mandatu 

veliko pozornosti namenilo tudi podružnici.  

G. Emil Juvan pove, da sta dva tabora in da Košačani podpirajo mnenje večine, ampak želijo 

spremembe. Načrt dela je, sedaj pa vpraša kdaj se bo tudi kaj napravilo.  

G. Marko Rataj pove, da ravnateljica ni ravno pravi naslov, to je mestna občina. To je stvar 

politike. 

Ga. Biserka Mergeduš omeni, da so težave tudi v kolektivu. Gospod hišnik Darko Kuhar bo iz 

podružnice premeščen na matično šolo. Očitno je, da stvari v kolektivu ne štimajo.  

G. Emil Juvan pravi, da želijo šoli pomagati, zbirajo namreč denar za koše in športno opremo 

v podružnici.  

Gospa Biserka Mergeduš pove, da je vodja podružnice Dragana Prepelič, ki na podružnični 

šoli poučuje samo eno uro računalništva na teden.  

Starši predlagajo, da se v zvezi z gornjo razpravo skliče posebna seja Sveta staršev.  

Predlaga se, da se točka razno prestavi na začetek obravnave na naslednji seji.  Predlog je 

tudi, da se naslednja seja skliče na podružnični šoli v Košakih ter da se pred sejo zberejo 

predlogi dnevnega reda. 

Ga. predsednica predlaga, da se vrnejo k temi današnje izredne seje. Vpraša, če ima še kdo 

kakšno mnenje o kandidatki za ravnateljico. Glede na to, da se je razprava izčrpala, predlaga, 

ali prisotni člani soglašajo, da oblikujejo mnenje o kandidatki z obrazložitvijo, kot so jo sprejeli 

lansko leto, s čimer prisotni soglašajo. 

Predlog mnenja o kandidatki za ravnateljico OŠ FRS MB, ga. Katji Pregl, z obrazložitvijo tako 

glasi: 

»Člani Sveta staršev so na javnem glasovanju podprli kandidaturo gospe Katje Pregl z 

obrazložitvijo, da jih je njena vizija prepričala. Menijo, da bo gospa Katja Pregl nadaljevala z 

dobrim vodenjem šole in si prizadevala za sodobne učne oblike in metode, za njen ugled in 

urejenost.« 

Sledi glasovanje o zgoraj oblikovanem mnenju, za katerega glasuje vseh 21 navzočih članov.  

Ugotovi se, da je Svet staršev na današnji seji oblikoval mnenje z obrazložitvijo, kot je zapisano 

zgoraj, ki bo posredovano Svetu šole. 

Jasna Nagode zapusti sejo ob 17.49. 

Ob koncu seje se člani dogovarjajo še o terminu prihodnje seje, pri čemer se večina prisotnih 

strinja, da je naslednja seja čimprej v mesecu decembru.  

Tema nanese še na šolski sklad. Predlog je, da bi denar namenili socialno šibkim in da bi 

razredniki lahko ocenili, kdo bi lahko bil prejemnik pomoči. V sledeči razpravi se izpostavi, da 

je ta tema zelo občutljiva, kako se ugotovi, kdo je socialno šibek, postavlja se tudi vprašanje  
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varovanja osebnih podatkov, razredniki bi lahko bili postavljeni v zelo neugoden položaj. 

Predlog je, da se ta tema obravnava na naslednji seji. 

 

 

Seja se zaključi ob 18.13 uri. 

 

Zapisala: 

Petra Kapun 

 

 


